
 

KSK STYRELSEMÖTE 180412 

NÄRVARANDE:  Rikard Berglund, Jenny Wall, Peter Lexander, Terese Bergström,  
                                                           Elsa Lindberg och Lillemor Eriksson 
 

1) Diskuterade hur KSK sedan årsmötet nått önskemålet om ett sammanhållande mellan sektionerna och 
styrelsen då vi numera har någon från huvudstyrelsen sittande även i de olika sektionerna. 
Terese Bergström   -   ungdomsfotbollssektionen 

             Gustav Lindberg      -   skidsektionen 
             Sten Petersson        -    orienteringssektionen 
             Detta kommer att göra det så mycket lättare att lyfta frågor från sektionerna till huvudstyrelsen och  
             vice versa. 

2) Styrelsen vill att alla sektioner har någon som är ansvarig för att ha koll på pengarna så att sektionernas 
budget hålls (fotbollen 80 000 kr och skidorna 20 000 kr). Viktigt att alla sektioner diskuterar och är 
medvetna om vad som ska rymmas inom budgeten. 
Nästa år är förhoppningen att alla sektioner själva lägger en ”önskebudget” till styrelsen inför att 
budgeten ska sättas. 
Diskuterade om ev. träningsavgifter. Ska vi ha en träningsavgift för de äldre? Ett annat alternativ är att 
ta ut en träningsavgift av alla som spelar futsal då det är den som gjort att fotbollen idag kostar mycket 
mera än för några år sedan. Tererse tar med sig den frågan till ungdomsfotbollssektionen så att de får 
besluta i denna fråga. 

3) Diskuterade hur vi kan göra för att styra upp det här med lagkassorna för att komma ifrån det här med 
att lagen har pengar ”hemma” hos någon förälder. Detta är INTE okej och måste meddelas ut i lagen! 

4) Önskemål har framförts till styrelsen från Jonas Liw att han vill att det gula planket mot 11-manna 
planen rivs och att man istället fortsätter med staketet som idag går runt 7-manna planen även vid 11-
manna planen. Han vill även att vi bygger till en uteservering på Sporthallen samt rusta upp läktare och 
avbytarbås. Vi funderar om det ev. finns bygglov på det gula planket och om man i såna fall även 
behöver rivlov? Den svarta SPORTVALLEN-skylten ska sparas. Peter kollar upp detta i samarbete med 
Jonas. Rikard tar kontakt med Göran angående planering/finansiering av rust av omklädningsrummen. 

5) F04 blev DM segrare 2017 och har blivit inbjudna till Mästarcupen (”lilla SM”) i Karlstad 14-17/6. 
Styrelsen beslutar att dela ut 10 000 kr till laget från K.Johansson’s fond som ett bidrag och uppmuntran 
till att delta i cupen och uppmärksamma deras seger i DM. Rikard kontaktar Fredrik och Jonas så att de 
får kolla upp ett datum när det passar att vi samlar laget för att bjuda på fika och överlämna pengarna. 
Lillemor ordnar fika samt en ”check” att överlämna. 

6) Storvik vill ha laglistor på alla lag i KSK för ett ev. samarbete. Lillemor skickar det. 
7) Terese har även i år ordnat med en domarutbildning. Ska även skicka ut och försöka få de äldre killarna 

från Stensätra - som dömde i fjol – att komma på den. Terese kollar även av med Storvik om de har 
några som vill gå. 

8) Inget lag har svarat på Rikards förfrågan om att köra fiberkit till Sandviken Energi till bättre betalning. 
Han skickar ut och kollar med de äldre lagen igen – där kan ju faktiskt spelarna köra det själva utan 
inblandning av föräldrar. 

9) Sten och Lillemor var på bidragssökarutbildningen i Gävle och fick med sig mycket bra info och material 
därifrån. Nu saknas bara någon som har tid och lust att ta tag i detta. 

10)  Styrelsen har möte med Föreningsutbildningskommittèn den 14/5. 
 
 



 
 

11) Spelarutvecklingsträningarna till distriktslaget kostar 100kr/spelare och gång, dock max 400 kr/förening 
och tillfälle..Ska varje spelare själva betala något eller ska klubben stå för detta? Terese tar med sig 
frågan till ungdomsfotbollsstyrelsen. 

12) Terese gör en kalkyl över alla kostnader inom fotbollssektionen. 
13) När måste vi ansöka om sammandrag? Är det för sent? Lillemor kollar upp detta med förbundet. 
14) Nästa styrelsemöte17/5 kl. 19.00 på Sporthallen. 
15) Mötet avslutades 

 
 
 
 

Vid pennan:   Lillemor Eriksson  


